本堂主日崇拜程序 Compton Sunday Worship 2/2/2020

	_, _,	
宣召		領會
Call to Worship		Worship Leader
*讚美詩	#343 堅固磐石	領會
Song of Praise	The Solid Rock	Worship Leader
*禱告		領會
Invocation		Worship Leader
讀經	雅各書 James	會眾
Scripture Reading	1:19-27	Congregation
敬拜詩歌		曾慶輝弟兄
Worship Hymns	Br	o. Ching-Hui Tseng
信息	聽道與行道	吳繼揚牧師
Message	Listening and Doing	Pastor David Wu
*回應詩歌	#220 求主擘餅	領會
Responsive Hymn	Break Thou the Bread of Life	Worship Leader
聖餐		吳繼揚牧師
Communion		Pastor David Wu
歡迎與報告		領會
Welcome & Ann.		Worship Leader
*祝禱		吳繼揚牧師
Benediction		Pastor David Wu

*會眾請站立 Congregation Standing

金句: 凡聽見我這話不去行的,好比一個無知的人,把房子蓋在 沙土上。雨淋,水沖,風吹,撞著那房子,房子就倒塌 了,並且倒塌得很大。(太7:26-27)

Key Verse: But everyone who hears these words of mine and does not put them into practice is like a foolish man who built his house on sand. The rain came down, the streams rose, and the winds blew and beat against that house, and it fell with a great crash. (Matt. 7:26-27)

領會: 李照岩弟兄 Worship Leader: Bro. Eddie Li

翻譯: 張同利弟兄 Translator: Bro. Tongli Zhang

司琴: 邱雅倩姊妹 Pianist: Sis. Jessie Wu

本堂報告事項

十二月奉獻	\$163,670.09
十二月支出	\$54,363.43
十二月結算	\$109,306.66
本年盈虧	\$96,369.18

- 1. 2020 辛城教會主題:基督是磐石。
- 2. <u>主日守望禱告</u>: 每主日上午8:30分, 六號課室,請來同心禱告。
- 4. <u>同工會</u>結果: 1)確認胡建國弟兄擔任 美聖堂執事; 2)通過五十週年慶典經 費兩萬元; 3)通過 2019 巴拿巴信心奉 獻多餘的金額使用, 其中一萬三千元 奉獻給巴拿巴兒童事工去購買一輛二 手卡車。
- 5. 50 週年感恩福音特刊邀稿: 詳細內容 請看上週週報夾頁。 截稿日期為2月 底,字數限制在1000字內,請將見證 稿件交與孫珺弟兄 (zzfazzfa@gmail.com)。
- 6. <u>福樂團契聚會</u>: 2/6 週四,上午 10:00 於美聖堂舉行。講員: 詹生和長老。 歡迎邀請年長朋友參加。
- 7. <u>大使命委員會會議</u>: 2/9 主日晚上 6:30 於美聖堂舉行, 歡迎對宣道有興 趣的弟兄姊妹來參加。
- 8. <u>美聖堂元宵節福音聚會</u>: 2/15 週六晚 上 5:30 在教會舉行。節目豐富,備有 晚餐,兒童青少年節目。吳繼揚牧師 給與信息。請預留時間參加。
- 9. <u>2020 美聖堂暑期兒童音樂劇</u>:報名单在大堂入口桌上。請填妥預訂的單子附上支票投入指定箱中。請鼓勵您的孩子參加。

Announcements

December Offering	\$163,670.09
December Expenses	\$54,363.43
December Balance	\$109,306.66
Year-to-Date Balance	\$96,369.18

- 1. **2020 CCC Theme:** Jesus Christ is Our Rock.
- 2. **Sunday Prayer:** 8:30AM at Room # 6. Come to lift up our church in prayers.
- 3. E/M Advice: E/M Advice: Due to Wuhan coronavirus outbreak, CCC advise the following steps before the peak arrives: 1) Those returning to China recently or just arriving in the USA, please stay at home for at least 1-2 weeks before coming to meetings; 2) If you have serious flu symptoms, please rest at home to avoid misunderstandings; 3) Please greet one another verbally rather than shake hands and please also wash hands often; 4) Please pray for the virus outbreak, especially for the people in the locked-down cities. CCC will continue making adjustments based on the condition.
- Coworker Mtg. Results: 1) Confirmed Bro. Jack Hu to be the deacon in Mason church;
 Approved the budget \$20K for 50th year anniversary celebration;
 Approved the surplus usage in 2019 Barnabas Faith Pledge, among which \$13K was donated to Barnabas Children Ministry to buy a second-hand truck.
- 5. Testimony Invitation for 50th Anniversary Special Memorial Edition: Please see lastweek insert for details. The submission deadline is the end of Feb. The word limit is 1000. Please submit your article to Bro. Jun Sun (zzfazzfa@gmail.com).
- Blessing Fellowship: Thurs. 2/6, 10AM at Mason church. Speaker: Elder Shenghe Zhan. Welcome to invite the elderly to attend.
- GCC Meeting: Sun. 2/9, at 6:30PM at Mason church. Welcome those who are interested in evangelism to attend the mtg.
- 8. Mason Lantern Festival Evangelistic Mtg.: Sat. 2/15, 5:30PM. There are many programs and dinner will be provided. There will be activities for youth and children. Speaker: Pastor Wu. Please reserve your time to attend.
- 9. **2020 Mason Children Summer Musical:**Reg. form is by the entrance of Sanctuary.
 Please drop the completed form with a check into the designated box. Please encourage your children to participate.